

# TIM WALKER

# VONDERFUL THINGS

《蒂姆·沃克:美妙事物》 <sup>2021</sup> 7.31-2.6

超級大展 亞洲首站 傳奇攝影師Tim Walker的奇幻時尚之旅



## 英國V&A — 世界頂尖藝術及設計博物館

擁有近170年歷史、逾230萬件館藏,在工藝美術、裝置藝術領域為全球博 物館界的權威,亦是世界最大的攝影收藏單位。頂尖藏品類別包含繪畫、 雕塑、時尚、攝影等。更被譽為倫敦最美博物館。

# 創意鬼才Tim Walker — 當代公認最富創造力的攝影師之一

出生於1970年的蒂姆·沃克,作品強烈大膽,以獨特的視覺敘事聞名, 擅長將內心的奇幻想像轉化成超現實、華麗、幽默和動人的攝影畫面。

## London V&A — The World's Leading Museum in Art, Design, and Performance

With a history of 170 years and a permanent collection of over 2.3 million objects, the V&A is the world's leading museum of arts and design and holds the largest photography collection in the world. Praised as the most beautiful museum in London, the V&A houses a world-class collection in painting, sculpture, fashion, photography and many more.

# Ingenious Innovator Tim Walker The Most Innovative Contemporary Photographer

Born in 1970, Tim Walker's works are bold and expressive. He is famous for his unique visual narrative and is most brilliant in transforming fantasy into surrealistic, sumptuous, whimsical, and heart-warming moment in photography.

Duckie That, Aubrey's shadow Fashion: Saint Laurent. London, 2017 ©Tim Walker Studio









- Tobias and Sara on their Wedding Night. About 1520. Cologne, Germany. Stained glass panel with painted details and silver stain. The V&A collection @Victoria and Albert Museum, London
- Sethu Ncise, Jermaine Downer, Will Sutton, Zuzanna Bartoszek, Sara Grace Wallerstedt and Ana Viktoria Fashion: Moncler 1 Pierpaolo Piccioli, London, 2018 O'Tim Walker Studio

450 **3** General Admission −般民歌
General visitors • 7-22歲學生 / 65歲以上長者 / 設籍臺灣市者 (頭出示證件) 優惠票 Discount Ticket 400 • For students aged 7 to 22, senior citizens aged 65 and above, and Tainan residents (with a valid ID) 免費票 Free Admission

• 未滿7藏孩童 / 持有身心障礙手冊者及隨同者一名 / 持觀光局核發轉聽(領隊)證者

and tour guides holding identification passes issued by Tourism Bureau, M.O.T.C. Republic of China (Tawan)

《特展+常設展》

(Temporary Exhibition + Permanent Exhibition

(原價650元 Original Price NT\$650)

展出地點

奇美博物館 特展廳

**CHIMEI Museum Temporary Exhibition** 

717015 賽藥市仁穰區文藝路二段66號 No. 66, Sec. 2, Wenhua Rd., Rende Dist., Tainan City 717015, Taiwan

開館時間: 9:30 a.m. ~ 5:30 p.m. 每週三休館 (Closed on Wednesdays) | 官方網站:www.chimeimuseum.org | 服務專線:(06) 2660808

有英博物館 Chimei Museum



